





AVIATOR
F SERIES

USER MANUAL for Aviator Sunglasses
BENUTZERHANDBUCH für Aviator Sonnenbrille



UV 400 **CAT.3 Class 1**

-1-

EN			
CAT = Category (% Transmitted light)		Description	Usage
CAT 0 80%-100%		1. Light tint sunglasses	4. Very limited reduction of sunglare
CAT 1 43%-80%			5. Limited protection against sunglare
CAT 2 18%-43%		2. General purpose sunglasses	6. Good protection against sunglare
CAT 3 8%-18%			7. High protection against sunglare
CAT 4 3%-8%		3. Very dark special purpose sunglasses, very high sunglare reduction	9. Very high protection against extreme sunglare, eg. at sea, over snowfields, or in desert
			10. NOT SUITABLE FOR DRIVING AND ROAD USE

-2-

EN

DESCRIPTION: General purpose sunglasses

OPTICAL CLASS: Class 1
Quality Level - Highest / Superior
Description - Lenses have minimal to no distortion, offering exceptional clarity and fidelity.

PROTECTION: UV 400
Provides 100% protection from ultraviolet rays and the harmful effects of solar rays.

CAT: Category 3
Not suitable for driving in twilight or at night

⚠ WARNING!

- Do not use sunglasses to look directly at the sun or to expose yourself to UV rays produced by artificial means.
- Do not use as protection against the risk of mechanical impacts, as the glasses can break and cause facial and eye injuries.
- For ages 36 months and up.

MAINTENANCE: Clean with a soft cloth. Do not use abrasive detergents or sprays that may alter the characteristics of the filters.

-3-

EN

EU Declarations of Conformity:
This product complies with European directive and requirements of Regulation (EU) 2016/425 in accordance with standard EN ISO 12312-1:2013+A1:2015. The full EU Declaration of Conformity is available in English & German at this URL:
<https://laserworldwidetd.com/compliance/sunglasses/>

Manufacturer & Importer Details

Manufacturer: Laser Worldwide Limited,
Unit 1106, 11th Floor, Car Po Commercial Building, 18-20 Lyndhurst Terrace, Central, Hong Kong.

Importing EU Company: NHP Hanse Travel Retail GmbH, Kühnhöfe 1, 22761, Hamburg, Germany.

Importing UK company: JNS Brand Management Ltd., 19th Floor, 1 Westfield Avenue, London, England, E20 1HZ.

For the German version of this manual, please see the reverse side.

-4-

back

WARRANTY (EN)

Thank you for purchasing Aviator Sunglasses. We stand behind the quality of our products and offer a **two-year warranty** against defects in materials and workmanship. This warranty covers the Aviator Sunglasses for a period of **two years** from the date of purchase. It does not cover damage caused by misuse or normal wear and tear.

To make a warranty claim, please contact us at service@hanstravelretail.com and provide proof of purchase, such as a receipt or order confirmation. We will repair or replace the defective sunglasses free of charge. For more information, please visit us at www.hanstravelretail.com

Thank you for choosing Aviator Sunglasses. We hope you enjoy your purchase!

Made in China

-5-

DE

CAT = Kategorie (% Durchlicht)	Beschreibung	Nutzung
CAT 0 80%-100%		4. Sehr begrenzte Sonnenblendreduzierung
CAT 1 43%-80%		5. Begrenzter Schutz gegen Sonnenblendung
CAT 2 18%-43%		6. Guter Schutz gegen Sonnenblendung
CAT 3 8%-18%		7. Hoher Schutz gegen Sonnenblendung
CAT 4 3%-8%		9. Sehr hoher Schutz vor extremer Blendung, z.B. auf See, über Schneefeldern oder in der Wüste

-6-

DE



UV 400 **CAT.3 Class 1**

BESCHREIBUNG: Sonnenbrillen für den allgemeinen Gebrauch

OPTISCHE KLASSE: Klasse 1
Qualitätsstufe - Höchste / Hervorragend
Beschreibung - Linsen haben minimale bis keine Verzerrung und bieten außergewöhnliche Klarheit und Detailtreue.

SCHUTZ: UV 400
Bietet 100 % Schutz vor ultravioletter Strahlung und den schädlichen Auswirkungen von Sonnenstrahlen.

-7-

DE

KAT: Kategorie 3
Nicht geeignet für das Fahren in der Dämmerung oder bei Nacht

⚠ WARNUNG!

- Verwenden Sie die Sonnenbrille nicht, um direkt in die Sonne zu schauen oder sich künstlich erzeugter UV-Strahlung auszusetzen.
- Nicht als Schutz gegen mechanische Einwirkungen verwenden, da die Brillen brechen und Gesichts- und Augenverletzungen verursachen können.
- Für Kinder ab 36 Monaten.

PFLEGE: Mit einem weichen Tuch reinigen. Verwenden Sie keine scheuernden Reinigungsmittel oder Sprays, die die Eigenschaften der Filter verändern könnten.

Die englische Version dieser Anleitung finden Sie auf der Rückseite.

-8-

DE

EU-Konformitätserklärungen:
Dieses Produkt entspricht der europäischen Richtlinie und den Anforderungen der Verordnung (EU) 2016/425 gemäß der Norm EN ISO 12312-1:2013+A1:2015. Die vollständige EU-Konformitätserklärung ist in Englisch und Deutsch unter dieser URL verfügbar:
<https://laserworldwidetd.com/compliance/sunglasses/>

Hersteller und Importeur Details

Hersteller: Laser Worldwide Limited,
Unit 1106, 11th Floor, Car Po Commercial Building, 18-20 Lyndhurst Terrace, Central, Hongkong.

Importeur mit Sitz in der EU: NHP Hanse Travel Retail GmbH, Kühnhöfe 1, 22761, Hamburg, Deutschland.

Importeur mit Sitz in Großbritannien: JNS Brand Management Ltd., 19th Floor, 1 Westfield Avenue, London, England, E20 1HZ.

-9-

GARANTIE (DE)

Vielen Dank für den Kauf der Aviator-Sonnenbrille. Wir stehen hinter der Qualität unserer Produkte und gewähren eine **zweijährige** Garantie auf Material- und Verarbeitungsfehler. Diese Garantie gilt für die Aviator-Sonnenbrille für einen Zeitraum von **zwei Jahren** ab dem Kaufdatum. Von der Garantie ausgeschlossen sind Schäden, die durch unsachgemäße Handhabung oder normale Abnutzung entstehen.

Um einen Garantieanspruch geltend zu machen, kontaktieren Sie uns bitte unter service@hanstravelretail.com und legen Sie einen Kaufnachweis (z. B. einen Kassenschein oder eine Bestellbestätigung) vor. Wir reparieren oder ersetzen die defekte Sonnenbrille kostenlos. Weitere Informationen finden Sie auf unserer Website www.hanstravelretail.com.

Vielen Dank, dass Sie sich für Aviator-Sonnenbrillen entschieden haben. Wir wünschen Ihnen viel Freude mit Ihrem Produkt!

Hergestellt in China

-10-